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2013–09–04

Studierådsmötesprotokoll 2013–09–04

Närvaro: Alexander Pieta Theofanous Studierådsordförande
Christian Hernvall Studierådssekreterare
Hampus Mauritzon Funktionär inom Studierådet

§1 OFMÖ Studierådsordförande Alexander Pieta Theofanous förklarade mötet
öppnat kl 12:14.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar.

§4 Godkännande av
dagordningen

Mötet beslöt

att godkänna dagordning.

§5 Föregående mötes
protokoll

Inga protokoll bifogade.

§6 Meddelanden Alexander Pieta Theofanous hälsade hej till samtliga och delade
med sig av information:

• Läsårets första Pluggfik hölls i måndags, och det kommer
att hållas de närmsta tre tisdagarna. Studierådsordförande
vill hedersomnämna följande personer som deltog och gjorde
årets första Pluggfik möjligt:
Daniel Lundell
Sofia Siljeholm
Hampus Mauritzon
Mattias Eklund
Derek Tseng

• Pluggfikens koncept ska ändras. Störande moment och sak-
er som inte hör till studerande ska hållas utanför Idét. Det
behövs tydliga definitioner och beskrivningar av vad plug-
gfikens koncept är. Det finns planer på att bokbyte ska hål-
las i samband med Pluggfik i början av varje läsperiod.

• En kickoff för Studierådet är på planeringsstadiet och kom-
mer hållas i början av läsperiod 2.

• Beskrivning och ansvar för posten Funktionär i Studierådet
skall uppdateras. Bland annat ska funktionärer kunna agera
kursombud om det fattas i en kurs som läses av denne.
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• Storting kommer hållas för funtionärer (och intresserade);
ett mer informellt brainstorming-möte där bland annat mark-
nadsföring, rekrytering, events osv. kan diskuteras på ett
mer öppet sätt än på de vanliga studierådsmötena. Studen-
ter får gärna meddela tider och dagar som fungerar.

• Rosa Marschen går av stapeln den 5:e Oktober. Det går att
anmäla sig på Rosa Marschens hemsida. Marschen kom-
mer gå från E-huset till Lundagård i kampen mot bröst-
cancer. Föredrag kommer hållas i ämnet, bland annat från
forskare från KTH i Stockholm och Ideon i Lund. Eventet
är idéellt och anordnas av Datatekniksektionen och hyllar
bandet mellan D och kampen mot bröstcancer: det rosa ban-
det.

• Det finns planer på att tillverka ett kompendium, med tips
och information om olika studietekniker.

• Studierådet söker studenter som har kunskaper i grafisk
formgivning.

§7 Information från
Externa
Representanter

Inga möten att rapportera ifrån.

§8 Valärenden och
nomineringar

Följande personer nomineras till Jämlikhetsombud mandatperi-
oden 2013-09-04 – 2013-12-31

• Per Ahlbom, ada10pah.

Mötet beslöt

att välja Per Ahlbom, ada10pah, till Jämlikhetsombud 2013-09-
04 – 2013-12-31.

Alexander Theofanous föreslog att entlediga Carolina Sartorius
från posten Jämlikhetsombud med anledningen att hon för tillfäl-
let bedriver utlandsstudier.

Mötet beslöt

att entlediga Carolina Sartorius, dat11csa från posten Jämlikhet-
sombud.

§9 Avslutade kurser Kursen Ingenjörsprocessen del 3: Ekonomi och Kvalite diskuter-
ades vilket senare övergick i diskussion kring hela kursserien.
Alexander Pieta Theofanous tyckte att tentamen var okonkret.
Han tyckte även att kursen borde få mer inslag av en projek-
tkurs. Alexander Pieta Theofanous meddelade vidare att kursen
fått mycket kritik och gått igenom många ändringar genom åren
vilket gör det svårt att sätta fingret på vad som ska göras för att
förbättra den. Programledningen på D är överens om att syftet
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och utförandet av Ingenjörsprocessen-kurserna är suddigt. Pro-
gramledningsmöte ska hållas där kursens framtid ska diskuteras.
Hampus Mauritzon tyckte att den första delen i kursserien har
ett klart syfte. Han tyckte också att i sista delen i kursserien hade
relevant material men att examinationen var tveksam, och ön-
skade att den ska vara mer konkret.

Kursen Kösystem diskuterades. Hampus Mauritzon tyckte att en
del föreläsningar var bristande. Christian Hernvall tyckte att lab-
orationerna var lärorika men att det var för mycket material att
gå igenom per laborationstillfälle. Hampus Mauritzon tillade att
koden som fås till laborationerna behöver uppdateras för att det
ska vara lättare att göra ändringar i den, så att laborationerna
flyter på bättre. Hampus Mauritzon tyckte att det vore bra att
veta hur mycket förståelse kontra faktakunskap som behövs in-
för tentamen.

§10 Pågående kurser Vilka kurser som har kursombud diskuterades.

Hampus Mauritzon påpekade att duggan i kursen Matematisk
Statistik inte nämns i kursplanen trots att den är en del av exam-
inationen.

§11 Funktionärsagenda Alexander Pieta Theofanous meddelade att han uppdaterat Studierådets
sida på Datatekniksektionens hemsida. Skrivit om vad poster in-
nebär. Vill ha tydligare vad olika poster innebär och vad som
krävs av funktionärerna.

§12 Övrigt Hampus Mauritzon tyckte att en del kursplaner behöver förty-
dligas.

§13 OFMA Mötesordförande Alexander Pieta Theofanous förklarade mötet
avslutat kl 13:03.

Vid protokollet

Christian Hernvall
Studierådssekreterare

Justeras

Alexander Pieta Theofanous
Studierådsordförande
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